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SKUPŠTINA / ASSEMBLEA
Odbor za financije i proračun
Comitato per le finanze e il bilancio

KLASA/CLASSE: 024-01/24-07/13
URBROJ/N:PROT: 2163-01/15-24-2
Pazin, 11. ožujka 2024. 

ZAPISNIK

sa 14. sjednice Odbora za financije i proračun Skupštine Istarske županije održane dana 
11. ožujka 2024. godine s početkom u 09,00 sati putem online – video konferencije.

Sjednici prisustvuju: predsjednik Valter Drandić, Ilirjana Croata Medur, Marija Kadoić Balaško, 
Fedor Kompas i mr.sc. Robert Velenik. 

Osim članova Odbora prisutni su: mr. sc. Barbara Škreblin-Borovčak, pročelnica Upravnog 
odjela za proračun i financije, Ivana Mihalić Fabris, pročelnica Upravnog odjela za prostorno 
uređenje i gradnju, Vesna Pavletić, pomoćnica pročelnica za imovinu i drugostupanjski 
upravni postupak i Melita Ferenčić, pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine Istarske 
županije.

Sjednicu otvara predsjednik Odbora za financije i proračun Valter Drandić, svih pozdravlja, 
konstatira kvorum i predlaže sljedeći:

DNEVNI RED

1. Prijedlog Odluke o minimalnim standardima, kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 
decentraliziranih funkcija domova za starije za 2024. godinu, 

2. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za 
decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2024. godini, 

3. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija u 2024. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima 
Istarska županija ima osnivačka prava, 

4. Prijedlog Odluke o trećim izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za rad županijskih 
mrtvozornika, 

5. Prijedlog Odluke o usvajanju Strategije upravljanja imovinom Istarske županije za 
razdoblje 2024.-2029. godine,

6. Razno.

Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red.
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Ad.-1
Prijedlog Odluke o minimalnim standardima, kriterijima, mjerilima i načinu 
financiranja decentraliziranih funkcija domova za starije za 2024. godinu

Pročelnica Gordana Antić ističe da imaju osigurano 2.532.786,00 €. To je u globalu nekih 5% 
više nego što je to bilo u 2023. godini. Dobro zvuči, međutim to i dalje nisu dostatna sredstva 
jer su već sada plaće zaposlenika porasle za 9,2%, a po novoj uredbi od 15. ožujka će biti još 
nešto veći. Sredstva su podijeljena sukladno broju korisnika.

Odbor za financije i proračun, bez rasprave, JEDNOGLASNO, donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se Prijedlog Odluke o minimalnim standardima, kriterijima, mjerilima i načinu 
financiranja decentraliziranih funkcija domova za starije za 2024. godinu, te se upućuje 
Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-2.
Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za 

decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2024. godini

Pročelnica Gordana Antić navodi da je situacija slična prošloj godini samo što je ovaj put bez 
Opće bolnice Pula. Ističe da su bez bolnice dobili 5,7% više sredstava. Podijeljeni su sukladno 
prema ustanovama. Navodi da će se ove godine značajno urediti vozni park jer je u planu 
nabavka 13 vozila saniteta te 3 vozila hitne. Ističe da danas stiže 5 vozila iz prošlogodišnjeg 
plana. 

Odbor za financije i proračun, bez rasprave, JEDNOGLASNO, donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu 
sredstava za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2024. godini, te se upućuje 
Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-3.
Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava 

decentraliziranih funkcija u 2024. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima 
Istarska županija ima osnivačka prava

Pročelnica Gordana Antić navodi da se popisom prioriteta vrši raspodjela među zdravstvenim 
ustanovama u vlasništvu županije, preraspodjela se odnosi prvenstveno na investicijsko 
ulaganje te ponešto informatizacija te medicinska oprema.

Odbor za financije i proračun, bez rasprave, JEDNOGLASNO, donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija u 2024. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima Istarska 
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županija ima osnivačka prava, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i 
usvajanje.

Ad.-4.
Prijedlog Odluke o trećim izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za rad županijskih 

mrtvozornika

Pročelnica Gordana Antić navodi da se iznos za mrtvozornike podigao na 35,00€, a putni 
trošak na 0.40€. Većina županija ima taj iznos i to je blago povećanje u odnosu na prošlu 
godinu. 

Odbor za financije i proračun, bez rasprave, JEDNOGLASNO, donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se Prijedlog Odluke o trećim izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za rad 
županijskih mrtvozornika, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i 
usvajanje.

Ad.-5.
Prijedlog Odluke o usvajanju Strategije upravljanja imovinom Istarske županije za 

razdoblje 2024.-2029. godine

Pročelnica Ivana Mihalić Fabris navodi kako je Istarska županija imala Strategiju upravljanja 
imovinom i u razdoblju od 2018. godine do 2023. godine. Obzirom da je to razdoblje isteklo, 
temeljem Zakona o fiskalnoj odgovornosti je revidirano i ažurirano s prošlogodišnjim 
razdobljem, te je potrebno ponovno dodatno sagledati. Navodi kako će nešto više o samom 
dokumentu reći pomoćnica pročelnice koja je aktivno bila uključena u samu izradu. 

Vesna Pavletić ističe da se ova Strategija nadovezuje na prethodno razdoblje. Prikazano je 
opće stanje imovine, uključujući ustanove i trgovačka društva koja su u vlasništvu, odnosno 
čiji je osnivač Istarska županija. Strategijom je definirano pet strateških ciljeva. Rješavanje 
pitanja poslovnih prostora za rad je prvi cilj, obzirom da županija nema puno nekretnina. 
Uglavnom se radi u prostorima koji su u vlasništvu Republike Hrvatske ili jedinica lokalne 
samouprave. Ističe da je za svaki cilj definirana određena smjernica koja će se onda dalje 
usklađivati i aktualizirati. Drugi cilj je uređivanje i rješavanje imovinsko pravnih odnosa na 
nekretninama potrebnim za provedbu kapitalnih projekata. Treći cilj je unaprjeđivanje 
postupanja s imovinom županije koja koriste pravne osobe kojima je Istarska županija osnivač. 
Četvrti cilj je unaprjeđivanje i organizacija nadležnosti upravnih tijela u području upravljanja 
imovinom te peti cilj je povećanje financijskih učinaka i racionalizacija troškova s osnova 
korištenja nekretnine. Za kraj ističe da se u pravilu svake tri godine radi revizija strategije i 
zaključak je da je to dokument koji stvara jedan okvir za efikasno i zakonito upravljanje 
imovinom Istarske županije i njenih proračunskih korisnika.

Valter Drandić smatra da imamo nonsens, imamo imovinu koju koristi Država, a u isto vrijeme 
smo u raznim prostorima koji nisu naši. Županija ima dosta imovine koju koriste drugi korisnici 
(Mornarička bolnica). U isto vrijeme smo mi u prostorima koji nisu naši. Čini mi se, obzirom da 
se ta situacija vjerojatno neće jako dugo, možda i nikada promijeniti te stoga smatra da bi bilo 
pametno razmišljati o tome da dođe do zamjene kako bi se situacija rasčistila. Prostori su u 
katastrofalnom stanju, primjerice zgrada Admiraliteta. To daje izrazito ružnu sliku o stanju 
županije obzirom da smo među najrazvijenijima. Predlaže da se situacija rasčisti zamjenom ili 
promjenom. 
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Ivana Mihalić Fabris odgovara kako se slaže sa svakom riječi i zarezom. Svjesni smo i znamo 
u kakvim uvjetima naši službenici rade. Ističe da rade na tome da sa svakim gradom urede 
odnose što se tiče prostora na način da se ulaže u prostore, ukazuju na potrebe za 
osiguranjem sredstava za ulaganje ovojnica zgrada, odnosno ističe da je minimalni uvjet da 
zgrada ne prokišnjava i da su uvjeti adekvatni jer je to ujedno i motivacijski element da li netko 
želi raditi u takvom okruženju ili ne. Što se tiče samog područja Pule, gdje se nalazimo na 
četiri lokacije i gdje nismo vlasnici prostora u kojima radimo ističe da su se u prošlogodišnjem 
razdoblju dosta radilo na analizama u smislu troška na održavanja zgrada i energija. Troškovi 
rastu, pogotovo zgrada Admiraliteta jer se u konzervatorskim dijelovima ti troškovi 
multipliciraju. 2019. godine je ishođen akt za rekonstrukciju te zgrade gdje je tada to bilo 
procijenjeno na otprilike 5 milijuna €, danas bi zasigurno taj iznos bio višestruk. 

Vesna Pavletić pozdravlja inicijativu predsjednika Odbora. Napominje da je i ranijem razdoblju 
ukazivano na ovu potrebu. Razina osviještenosti raste i trebamo gledati da se osiguraju uvjeti 
i da se samim time smanje troškovi jer je županija preuzimanjem ureda državne uprave 
postala jedan veliki subjekt. Zapošljavamo na 22 lokacije u županiji više od 300 službenika. 
Ističe da je to doista jedna potreba da se o tome dobro promišlja i pronalaze najbolja moguća 
i nejeftina rješenja za osiguranje rada službenika.

Valter Drandić navodi da nije protiv toga da Sveučilište bude u zgradi bivše Mornaričke 
bolnice, dapače smatra da je to izvanredno rješenje. Ipak navodi da „mi“ kao vlasnici moramo 
valorizirati taj prostor i na neki način ići u pregovore da neke stvari promijene. Misli da nije 
dobro ulagati u tuđe prostore nego u vlastite. Za kraj navodi da ova tema zaslužuje malo veću 
pozornost.

Odbor za financije i proračun, nakon kraće rasprave, JEDNOGLASNO, donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se Prijedlog Odluke o usvajanju Strategije upravljanja imovinom Istarske županije 
za razdoblje 2024.-2029. godine, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i 
usvajanje.

Ad.-6.
Razno

Pod ovom točkom nije bilo rasprave. 

Završeno u 09,30 sati.

Zapisnik vodila:
Manuela Gržinić Predsjednik Odbora

Valter Drandić


